
Indkaldelse bestyrelses og driftmøde i 

Stærmosegården 
Mandag 06/03/23 kl. 18:30 

Deltagere: Jesper, Jens-Christian, Jan, Leif, Bent og Annette 

Afbud: Nikka 

Udeblevet: 

1. Godkendelse af referat og dagsorden 

    ●     Godkendt 

2. Valg af referent og ordstyrer 

    ●     Referent Leif 

 

3. Information fra Annette 

    Punkter fra Annette 

   ●    Annette har sendt mail til bestyrelsen med punkter fra Rene Bøje som består af 

følgende 

1. Beboerundersøgelse fra foråret 2022 

28% af beoerne i afdelingen eller 134 lejemål har svaret på undersøgelsen, som viser der er en 

generel tryghed og tilfredshed i afdelingen. 

2. Bestyrelsen skal tage stilling til fremlæggelsen af beboerundersøgelsen til næste 

afdelingsmøde 

Undersøgelsen bliver ikke fremlagt på afdelingsmødet, da denne ikke er gennemgået af bestyrelsen. 

Endvidere er det også en holdning, at den undersøgelse er spild af penge, der kunne bruges 

andetsteds. 

 3. Annette sammenfatter et notat til Rene bøje med bestyrelsens kommentarer. 

 

4. Generel info fra driften ved Bent 

    Punkter fra driften Bent 

    ●    Status på fibernet i Stærmosegården 

20 til 30 beboer i afdelingen har ikke været til stede, så teknikkerne fra TDC kan tilgå lejemålene. 

Endestykkerne på kabelkanalerne ude i opgangene er i restordre, disse vil blive eftermonteret ved 

hjemkomst. 

    ●    Cykelindsamling i Stærmosegården 



Cykelindsamlingen sker på Rødegårdsvej 28. og Klingstrupvænget 30. Marts. 

Alle cykler og cykeltrailere med lilla armbånd vil blive stående, dem med gul strips bliver leveret til 

aktivitetshusets cykelværksted, og resten vil blive afhentet at hittegodskontoret. 

 

    ●    Oprydning i opgangene på Stærmosegården 

Ved den forestående cykelindsamling, vil der også blive ryddet op i opgangene. 

Alle effekter  i opgangene vil blive fjernet, dog med undtagelse af dørmåtten. 

Fra den 17 marts stopper Sara da hun har fundet nyt arbejde. 

Anja starter som ejendomsfunktionær, og der skal hermed findes et ekstern rengøringsfirma til 

trappevasken fremadrettet. 

Der vil blive indhentes en pris fra ISS. 

    

 Punkter fra bestyrelsen 

 

    ●   Reparation af køkkenet i fælleshuset 

Der er drøftet resultatet af det udførte arbejde der er udført af maler, resultatet er ikke 

tilfredsstillende. 

 

 

 

                                                              Kort pause                                                       .     

 

5. Bestyrelsesmøde 

   ●   Facebookgrupper i Stærmosegården 

Efter udtalelse på det sidste formandsmøde, er Jan Hecker af formand Jesper Rasmussen blevet bedt 

om ikke at komme med bombastiske udtalelser på Facebook. 

Bestyrelsen har snakket med Jan Hecker, og Jan udtaler, at disse kommentarer på Facebook skriver 

han som privatperson og IKKE som bestyrelsesmedlem. 

Jan agter ikke at følge denne henstilling. 

    ●   Sommerfest eller sommerudflugt 

Administratoren af facebookgruppen Stærmosegården laver en forespørgsel målrettet beboerne, om 

kommende sommerarrangement. 

    Eventuelt 

 

Hvad er bestyrelsen rolle? 



Hvad må bestyrelsen i afdelingen Stærmosegården? 

Hvorfor bliver bestyrelsen ikke inddraget i de tunge beslutninger i afdelingen Stærmosegården? 

Hvorfor blive bestyrelsen i Stærmosegården ikke hørt af hovedorganisationen? 

Hvorfor er der en bestyrelse i afdelingen Stærmosegården? 


